
 

 

プログラム 

◆平成 24年 7月 15日（日） 

【会長挨拶】 15：00－15：05 

国立循環器病センター 脳血管内科  部長 豊田 一則 

 
 

【論文賞受賞候補者講演】 15：05－15：50 

座長： 国立循環器病センター      名誉総長 山口 武典 

  国立循環器病研究センター     副院長 峰松 一夫 

 
Prospective multicentre cohort study of heparin-induced thrombocytopenia in 
acute ischemic stroke patients. 

済生会熊本病院 脳卒中センター    河野 浩之 
 
CHADS2 score is associated with 3-month clinical outcomes after intravenous 
rt-PA therapy in stroke patients with atrial fibrillation: SAMURAI rt-PA Registry. 

国立循環器病研究センター 脳卒中集中治療科  古賀 政利 
 
Early ischemic change on CT versus DWI for stroke patients receiving 
intravenous rt-PA therapy: SAMURAI rt-PA Registry. 

広島大学 脳神経内科     祢津 智久 
 
Combination oral antiplatelet therapy may increase the risk of hemorrhagic 
complications in patients with acute ischemic stroke caused by large artery disease. 

広南病院 脳血管内科     板橋  亮 
  
Effects of 24-Hour blood pressure and heart rate recorded with ambulatory blood 
pressure monitoring on recovery from acute ischemic stroke. 

公立南丹病院 神経内科     冨井 康宏 
 
Effect of prothrombin complex concentrate on hematoma enlargement and clinical 
outcome in patients with anticoagulant-associated intracerebral hemorrhage. 

九州大学 救急部     桑城 貴弘 

 

 
 

【教育講演】 15：50－16：20 

 座長： 熊本市民病院 神経内科     診療部長 橋本洋一郎 

 「鹿児島から最先端の情報発信をめざして」 

  NHO鹿児島医療センター 脳血管内科   医長 松岡 秀樹 



 

 

 
 
 
 
 

【山峰会年間優秀論文賞授賞式】 16：20－16：30 

 

休憩 16：30－16：40 

 

【Ｅポスタービューイング】 16：40－17：40 

 座長：NHO九州医療センター  臨床研究センター長 岡田  靖 

「脳卒中医学の最先端をめざして」 

 

1. 川崎医科大学  脳卒中医学  井口 保之 

2. 九州大学   病態機能内科学  桑城 貴弘 

3. 熊本赤十字病院  神経内科  寺崎 修司 

4. 広島大学   脳神経内科  祢津 智久 

5. 山形県立中央病院  神経内科  永沢  光 

6. 福岡大学   脳神経外科  緒方 利安 

7. 済生会熊本病院  脳卒中センター  河野 浩之 

8. 福岡赤十字病院  脳血管内科  吉村 壮平 

9. 北秋田市民病院  神経内科  平田  温 

10. 福井大学   神経内科  山村  修 

11. 佐賀大学   神経内科  薬師寺祐介 

12. 大分大学   総合内科学第三講座 平野 照之 

13. 琉球大学   循環器･腎臓･神経内科 伊佐 勝憲 

14. 公立南丹病院  神経内科  冨井 康宏 

15. NHO九州医療センター 脳血管・神経内科 前田亘一郎 

16. 東北大学   神経内科  遠藤  薫 

17. 熊本大学   神経内科  井上 泰輝 

18. 国立循環器病研究センター 脳血管内科  横田 千晶 

19. 熊本市民病院  神経内科  橋本洋一郎 

20. 広南病院   脳血管内科  板橋  亮 

 
 

【意見交換会】 18：30－ 
  




